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              Încheiat azi 26.11.2010, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 14, absent motivat 1, d.na Giurgiu Marinela. 

Dl. Szraga Zoltan în calitate de preşedinte de sedintă supune la vot  procesul verbal al şedinţei  

ordinare din data de 25.10.2010, respectiv  procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 

05.11..2010 care se aprobă în unanimitate. 

 D.şoara Cozea Marinela menţionează că a obţinut 6 voturi şi d.na Kupa Eva 5 voturi. 

 Dl. Primar solicită introducerea pe ordinea de zi a unui proiect de hotărâre privind aprobarea 

unui parteneriat cu, Consiliul Local Mărgău,  care vizează atât Protecţia Mediului Înconjurător cât  şi 

colectarea deşeurilor provenite din prelucrarea lemnului. 

 Se supune la vot Ordinea de zi şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Torok Ferencz  prezintă proietul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

rectificarea bugetului local cu suma de 6.050 lei. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Buzas Maria  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

rectificarea bugetului local  pe anul 2010, lămuriri acordând d.na dir. economic Pandrea Rodica şi , dl. 

Torok  Ferencz, dl. Primar mentionează că au apărut unele lucrări prevăzute amenajându-se trotuarul 

pe str. A.Iancu şi încheindu-se un Parteneriat cu Apele Române,  pentru decolmatarea râului Crişul 

Repede. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Torok Ferencz prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

rectificarea bugetului local cu suma de 339.000 lei lămuriri acordând d.na dir. ec. Pandrea Rodica şi dl. 

Primar.  

 Se supune la vot proiect de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Torok Ferencz  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

aprobarea taxelor şi impozitelor locale pe anul 2011. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Torok Ferencz prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

aprobarea închirierii unui spaţiu de 48 mp în fostul internat şcolar din str. Horea 80, acordând lămuriri. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

  Dl. Torok ferencz  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

aprobarea vânzării unui imobil,  teren şi clădire apartinând SC. Transim SA, acordând lămuriri 

suplimentare. 

 Dl. Primar menţionează că preţul de pornire este stabilit de un evaluator autorizat.  

 Se supune la vot Raportul de Evaluare,  Caietul de Sarcini şi numărul de 5 pentru componenta 

comisiei de licitaţie. 

In urma propunerilor şi votului secret exprimat prin Raportul Comisiei de Validare, 

componenţii acestei comisii sunt: Cozea Dan 13 voturi, Pandrea Rodica 13 voturi, Czondi Eugen  13 

voturi, Lazăr Ioan 11 voturi. Abrudan Sorin 11 voturi. 

Dl. Torok  Ferencz prezintă proiectul de hotărâre privind 

desemnarea a 2 cenzori  menţionând că trebuie să fie experţi contabili. D.na Cozea Marinela o propune 

pe Cozea Elvira, iar dl. Torok  Ferencz pe dl. Imre Ioan. In urma votului secret exprimat persoanele in 

cauză obtin 13 voturi şi sunt desemnati ca cenzori la SC Transim SA. 

D.şoara Cozea Marinela przinta proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Programului organizat cu ocazia zilei de 1 Decembrie. 



Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aproba in unanimitate, cu modificarea sumei  

propuse iniţial la  2.500 lei. 

D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de învăţământ, privind 

accesul gratuit al unor profesori la sala de sport al orasului pe perioada determinată. 

 Dl Primar mentionează că nu este de acord iar d.na Cozea Silvia arata că sustine această cerere. 

Dl Pădurean Răzvan  consideră că şi alte ramuri bugetare pot să depună o astfel de cerere.  

 Dl Farkas Marius propune un amendament ca, gratuitatea să vizeze orce grup organizat. 

Dl Primar mentionează că, chltuielile cu întreţinerea săli de sport  este de 8.000 lei pe lună, 

menţionând totodată că profesorii pot folosi sala între orele 15 - 16 gratuit.. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se obţin 3 voturi pentru 

 – d.na Cozea Silvia, d.şoara Cozea Marinela, dl.Farkas Marius, 7  împotrivă Varga Andrei, Torok 

Ferencz, Buzas Fekete Maria, Kosma Zoltan, Pădurean Răzvan, Vlaic Violeta, Sanfira Ionut şi 3 

abţineri Szraga Zoltan , Pascalău Ionel, Drăgan Sandu. 

D.şoara Cozea Marinela  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de învăţământ, 

privind închirierea unui spaţiu pentru cabinet medical psihologic. 

Se suune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl. Sanfira Ionuţ prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind aprobare 

prelungire valabilitate P.U.G. 

Dl. Torok Ferencz  solicită ca palatele cetăţenilor romi să fie realizate în  spatele curţilor şi 

extinderea spatiilor protejate pe str. BN Antal, lămuriri acordând dl Lazăr Ioan din partea UAT. 

Dl. Varga Andrei solicită restricţionarea construcţiei palatelor. 

Dl. Szraga Zoltan solicită clarificări cu privire la posibilitatea interzicerii construcţiei palatelor 

ţigăneşti pe str. B.N Antal. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea acordării administrării gratuite a unui spaţiu din incinta fostului internat şcolar, către Clubul 

Copiilor pentru cercul de sculptură. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică 

privind introducerea în domeniul public a unei suprafeţe de 1.500 mp pe str. Horea fn. 

 Dl. Secretar menţionează că din datele comisiei locale de fd. funciar rezultă că acest teren nu a 

fost retrocedat, retrocedarea a vizat terenurile învecintate cu acest teren, aspecte subliniate şi de dl 

Varga Andrei în calitate de membru al comisiei de fd. funciar. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre  şi se aprobă în unanimitate mai puţin dl Varga Andrei 

care se abţine. 

 Din acest moment la şedinţă participă şi dl consilier Abrudan Sorin. 

 Dl. Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism  privind 

includerea în domeniul public,  a amplasamentului din str. P.ţa Rep. 39 – CT. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate, mai puţin d.na Buzaş Fekete Maria, care se 

abţine. 

Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism  privind 

includerea în domeniul public a amplasamentului din str. Vladeasa nr. 35- Grup Pompieri. 

  Se supune lavot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

            Se prezintă proiectul de hotărâre  privind aprobarea acordării în administrare gratuită a unui 

imobil  către I.S.U Cluj– teren situat în str. Vlădeasa 35  pe durata desfăşurării activităţii Serviciului de 

Pompieri Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul propus de dl. Pădurean Răzvan  şi 

menţionat şi se aprobă cu  în unanimitate. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind reziliere contract 

închiriere locuinţă fam. Dondoş Viorica, str. Horea 53. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate repartizarea acestei locaţii  fam. Gyurka Viola. 

 Dl. Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică 

privind modificarea H.C.L 128/2010 pentru modificarea unui  tarif la Hala Agroalimentară. 

  Dl Torok solicită să se clarifice situaţia unor contracte încheiate pe durata unui an de zile,  

pentru amplasamente din afara Halei Agroalimentare.  



 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre  privind aprobarea Parteneriatului cu,  

Consiliul Local Margău,  pentru protejarea mediului şi  colectarea deşeurilor provenind din preluararea 

lemnului. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na dir. ec prezintă infomrarea privind Raportul Curţii de Conturi pe anul 2009, cât şi modul 

de  punere în aplicare a măsurilor dispuse. 

 Dl.Drăgan Sandu  prezintă informarea privind îndeplinirea H.C.L pe luna octombrie 2010. 

 La diverse dl. Primar  menţionează că la Hala Agroalimentară doar comerciantii autorizati pot 

să-şi vândă produsele, răspunde d.lui Farkaş Marius  menţionând că se vor efectua reparaţii la toaletele 

din cadrul Policlinicii,  în funcţie de posibilităţi, dl. Szraga Zoltan mentionează că toaletele de la et. II 

s-au renovat deja. 

Dl. Primar răspunde d.ei Cozea Silvia arătând că anul viitor vor fi reparate şi străzile Gh.Doja 

şi  Gării, mentionează de asemenea că anul viitor se vor aproba criteriile de repartizare a locuinţelor 

A.N.L iar d.nei Buzaş Fekete  Maria  în problema parcării camioanelor, mentionand că  la şedinţa 

viitoare va fi prezent un reprezentant al Poliţiei . De asemnea se vor face  demersuri pentru amenajarea 

unei treceri pietonale pe str. Vladeasa. 

 Dl.  Tamas Dorin arată că la data de 27.09.2010 s-a publicat noul Regulament al Serviciului de 

Alimnetare cu Apă şi Canalizare,  menţionând că din data de 01.01.2011 vor fi sistate serviciile unde 

nu există asociaţii de proprietari sau reprezentanţi ai locatarilor, contractul cu aceste utilităţi se face la  

nivel de branşament. 

  Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.  

  

   

           Preşedinte de şedintă,                  Secretar,  

               Szraga Zoltan      Cozea Dan  

 


